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                                                           Protokół Nr VIII.2024 

z obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

                                                        w dniu 23 października 2024 roku 

1. Otwarcie obrad sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że 

obrady sesji Rady Miejskiej w Halinowie są rejestrowane i transmitowane za pomocą urządzeń 

nagrywających obraz i dźwięk. Osoby uczestniczące w sesji wyrażają zgodę na przetwarzanie  

i upublicznianie swoich danych osobowych, zgodnie z zapisami unijnego rozporządzenia  

o ochronie danych osobowych (RODO). 

Ponadto Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński sprawdził 

obecność sołtysów sołectw z terenu gminy Halinów. 

W dalszej części punktu pierwszego, Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie 

o godzinie 1539 otworzył obrady VIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie.  

  Zawiadomienia o sesji wraz z porządkiem obrad 1 i materiałami zostały radnym przekazane 

  elektronicznie za pośrednictwem skrzynki e-mailowej oraz systemu eSesja. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poprosił radnych 

Rady Miejskiej w Halinowie o potwierdzenie obecności2 w systemie eSesja. Następnie 

stwierdził quorum Rady w liczbie 12 radnych i uznał prawomocność obrad (nieobecni radni: 

Pani Katarzyna Goździewska, Pan Konrad Kawęcki, Pan Marcin Sukiennik).  

3. Przyjęcie porządku obrad 

Zastępca Burmistrza Pan Adam Sekmistrz zaproponował zmianę porządku obrad VIII sesji 

Rady Miejskiej w Halinowie. Poprosił o:  

 zdjęcie z porządku obrad punktu 14 - Projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie  

w sprawie przyznania pierwszeństwa w nabyciu nieruchomości położonej  

w miejscowości Brzeziny, zabudowanej budynkiem mieszkalnym, stanowiącym przedmiot 

najmu – Druk Nr 70; 

 dodanie do porządku obrad sesji punktu 16 - Projekt uchwały Rady Miejskiej  

w Halinowie w sprawie ustalenia diet dla radnych Rady Miejskiej w Halinowie z terenu 

Gminy Halinów - Druk Nr 72; 

 dodanie do porządku obrad sesji punktu 17 - Projektu uchwały Rady Miejskiej  

w Halinowie w sprawie ustalenia diet dla sołtysów sołectw z terenu Gminy Halinów – 

Druk Nr 73  

Radni nie zgłosili uwag do zaproponowanej zmiany porządku obrad. 

Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Porządek obrad został przyjęty.  

                                                 
1 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 23 października 2024 roku. 
2 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 23 października 2024 roku. 
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Nieobecni podczas głosowania: Pani Katarzyna Goździewska, Pan Konrad Kawęcki, Pan Marcin 

Sukiennik.  

Porządek obrad VIII sesji w dniu 23 października 2024 roku: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

6. Sprawozdanie radnych z działalności Rady Powiatu Mińskiego. 

7. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2024-2035 – Druk Nr 63 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2024 rok – Druk Nr 64 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 

„Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Halinów na lata 

2020- 2025” – Druk Nr 65 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Budziska, gmina Halinów – Druk Nr 66 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Grabina, gmina Halinów – Druk Nr 67 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Grabina, gmina Halinów – Druk Nr 68 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Krzewina, gmina Halinów – Druk Nr 69 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyznania pierwszeństwa  

w nabyciu nieruchomości położonej w miejscowości Brzeziny, zabudowanej budynkiem 

mieszkalnym, stanowiącym przedmiot najmu – Druk Nr 70 

(Projekt zdjęty z porządku obrad) 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie oceny aktualności studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego gminy Halinów – Druk Nr 71 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia diet dla radnych Rady 

Miejskiej w Halinowie z terenu Gminy Halinów - Druk Nr 72 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia diet dla sołtysów sołectw  

z terenu Gminy Halinów – Druk Nr 73 

18. Analiza oświadczeń majątkowych. 

19. Zamknięcie sesji. 

Przed przystąpieniem do kolejnego punktu Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski 

poprosił o miłe przywitanie osób, które dołączyły do grona Samorządowców.  

Mówca w swojej wypowiedzi poinformował, że we wrześniu miały miejsce Zebrania Wiejskie 

Sołectw we wszystkich miejscowościach Gminy Halinów, podczas których dokonano wyborów 
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sołtysów oraz podziału środków w ramach funduszu sołeckiego. Burmistrz Halinowa 

podziękował wszystkim organizatorom oraz sołtysom. Warto podkreślić, iż w większości sołectw 

zostali wybrani ci sami sołtysi, tym samym mówca złożył im serdeczne gratulacje. W dalszej 

kolejności Burmistrz Halinowa podziękował tym sołtysom, którzy nie będą pełnić już funkcji 

sołtysa. Dodał, że tym osobom w szczególności należą się ogromne podziękowania, którzy ciężko 

pracowali na rzecz rozwoju swoich miejscowości.  

  

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz poinformował o: 

 otwarciu od dnia 1 października b.r. żłobka „Kraina Smyka” w Długiej Szlacheckiej –  

w ramach przyznanej dotacji zostało zmodernizowane boisko i częściowo plac zabaw; 

 kończącym remoncie boiska wielofunkcyjnego przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym  

w Cisu. To zadanie realizuje lokalne przedsiębiorstwo KORTBUD Pana Janusza Gniado 

za kwotę 315 000,00 zł; 

 zakończonej przebudowie drogi gminnej nr 220407W w miejscowości Mrowiska, na 

odcinku Mrowiska – Chobot w stronę Michałowa - pierwsze 700 m. Prace zrealizowało 

Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów z Mińska Mazowieckiego za kwotę 893 000,00 

zł. Dofinansowanie na to zadanie pochodzi z Urzędu Marszałkowskiego. To zadanie 

zostało zakończone i odebrane; 

 trwającej budowie oświetlenia drogowego w miejscowości Cisie, na wniosek radnego  

z Wielgolasu Brzezińskiego i Duchnowskiego oraz radnej z Cisia. Wykonawcą jest 

lokalna firma ELWOD za kwotę 230 000,00 zł; 

 otwarciu przetargu na zadanie Modernizacja oświetlenia w Gminie Halinów, czyli 

wymiana wszystkich lamp na terenie Gminy Halinów na energooszczędne LED.  

W przetargu wpłynęło 30 ofert. Kwota, jaką zamawiający miał przeznaczoną na realizację 

zadania to około 5 000 000,00 zł. Oferty w tym przetargu są od 1 000 000,00 zł do 

3 500 000,00 zł, więc rozrzut cenowy jest bardzo duży. Obecnie trwa ocena ofert, prace 

zostaną w całości ukończone do końca wakacji 2025 roku; 

 ogłoszeniu przetargu i podpisaniu umowy na zimowe utrzymanie dróg na terenie gminy 

Halinów, w przetargu wpłynęła oferta firmy ELWIX Witold Soćko z Sulejówka na kwotę 

około 500 000,00 zł, ten sam wykonawca złożył również najtańszą ofertę w przetargu na 

zimowe utrzymanie dróg powiatowych zlokalizowanych na terenie gminy Halinów; 

 otwarciu przetargu na Renowację przestrzeni historycznej w Okuniewie wraz  

z parkiem im. Jana Olszewskiego. Na to zadanie zostały zabezpieczone środki  

w budżecie Gminy Halinów na kwotę około 3 5 000 000,00 zł; 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek poinformował o: 

 kończących remoncie elewacji Urzędu Miejskiego w Halinowie. Zostały jeszcze do 

wykonania schody przy wejściu, zadaszenia w formie szklanej oraz drobne prace  

wewnątrz Urzędu. Został również wykonany przy Urzędzie nowy chodnik oraz częściowe 

odwodnienie terenu w okolicy masztu; 

 nowym pomieszczeniu archiwum zakładowego Urzędu Miejskiego w Halinowie  

w budynku Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Halinowie; 

 przygotowaniu się do okresu zimowo-świątecznego, zostały zamontowane nowe uchwyty 

na ozdoby świąteczne; 
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 spotkaniu z Wójtem Dębego Wielkiego Panem Krzysztofem Kalinowskim, które 

dotyczyło budowy ścieżki wzdłuż drogi wojewódzkiej 637, czyli na odcinku od 

Stanisławowa do Okuniewa; 

 zatrudnieniu nowego pracownika w Urzędzie Miejskim w Halinowie, który będzie się 

zajmował ochroną powietrza; 

 dostosowania pomieszczenia dla pracownika zarządzania kryzysowego pod kątem 

przygotowywania planów operacyjnych oraz obrony cywilnej. 

 

Radna Pani Monika Rupniewska podziękowała za wyremontowanie boiska w Zespole Szkolno-

Przedszkolnym w Cisiu oraz zwróciła się z pytaniem od kiedy mieszkańcy będą mogli korzystać  

z boiska.  

Zastępca Burmistrza Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że po oficjalnym odbiorze boiska 

czyli pod koniec grudnia b.r.  

Sołtys Chobotu Pan Adam Ludwiniak zwrócił się z pytaniem czy wpłynęły środki z Urzędu 

Marszałkowskiego do gminy na wypłatę bonu energetycznego? 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek odpowiedział, że to zadanie realizuje Miejski Ośrodek 

Pomocy Społecznej w Halinowie i temat ten już jest realizowany. W dniu dzisiejszym środki 

zostały wypłacone.  

Sołtys Krzewiny Pani Justyna Krysiuk w imieniu mieszkańców Krzewiny podziękowała  za 

cztery dodatkowe lampy, które zostały postawione na ul. Dworcowej oraz zwróciła się z pytaniem 

o funkcjonowanie oświecenia lamp, dodała, że czasami nie świecą. 

Zastępca Burmistrza Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że w większości są to lampy na 

czujniki zmierzchowe. Mówca zwrócił się z prośbą, iż w przypadku awarii oświetlenia na bieżąco 

zgłaszać na urzędowego maila halinow@halinow.pl albo bezpośrednio do pracownika Urzędu 

Miejskiego w Halinowie  Pana Szymona Kornakiewicza. 

  

Sołtys Krzewiny Pani Justyna Krysiuk zwróciła się z pytanie o nowego pracownika Urzędu 

Miejskiego w Halinowie, zatrudnionego na stanowisko Inspektora ds. Ochrony Powietrza, czy 

będzie zajmował się pracownik.  

 

Zastępca Burmistrza Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że w ramach współfinansowania  

z Urzędem Marszałkowskim, który daje możliwość gminie wykwalifikowania osoby, odnośnie 

udzielania konsultacji w kwestii pozyskania środków przez tą osobę np. na termomodernizację 

budynków, itp. Tych obowiązków nakładanych na gminę jest bardzo dużo. Mówca dodał, że to 

jest nowa osoba i wszelkie dodatkowe informację zostaną przekazane na kolejnej sesji. 

 

Sołtys Krzewiny Pani Justyna Krysiuk zadała kolejne odnośnie składania wniosków do planu 

ogólnego. 

 

Zastępca Burmistrza Pan Adam Sekmistrz wspomniał, że Rada Miejska w dniu 19 września 

2024 r. podjęła uchwałę Nr VI.51.2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego 

gminy Halinów. W związku z powyższym po ustaleniu terminu składania wniosków Burmistrz 

Halinowa poda do publicznej wiadomości stosowne obwieszczenie.  

 

Sołtys Desna Leszek Gomulski złożył podziękowania w imieniu mieszkańców Desna za 

modernizację terenu wokół świetlicy.  

 

Radna Pani Klaudia Zasuwa zwróciła się z pytaniem, na jakim etapie jest realizacja funduszu 

sołeckiego w Zagórzu i w Michałowie?  
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Zastępca Burmistrza Pan Adam Sekmistrz odnosząc się do miejscowości Zagórze powiedział, 

że obecnie jest przygotowywany teren pod plac zabaw, natomiast w przyszłym roku planowane 

jest zabezpieczenie środków w budżecie Gminy Halinów, aby móc wyposażyć plac zabaw w jak 

najlepsze urządzenia. Natomiast jeżeli chodzi o miejscowość Michałów mówca dodał, że zgodnie 

z wnioskiem złożonym w ramach funduszu sołeckiego do końca listopada będzie położona kostka 

na terenie placu zabaw.  

 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek w uzupełnieniu wypowiedzi przedmówcy powiedział, 

że w miejscowości Budziska nastąpiła zmiana przedsięwzięcia w ramach funduszu sołeckiego na 

2024 rok. Na chwilę obecną zakupiona została wiata przystankowa i w niedługim czasie zostanie 

ona zamontowania, natomiast w kwestii montażu ławek zostanie to zadanie wykonane do końca 

roku.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zamknął dyskusję.  

 

5. Sprawozdanie z prac Komisji Rady 

Informacje na temat prac Komisji Rady w okresie od ostatniej sesji przedstawili kolejno 

Przewodniczący poszczególnych Komisji: 

Radna Pani Justyna Mirosz Przewodnicząca KOMISJI OŚWIATY, ZDROWIA I SPRAW 

SPOŁECZNYCH 

 9.09.2024 r. – posiedzenie Komisji było podzielone na 2 części. Pierwsza część miała 

miejsce w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej. Członkowie komisji zostali zapoznani 

z trudną sytuacją lokalową MOPS-u. Dalsza część już miała miejsce na sali 

konferencyjnej, gdzie Pani Dyrektor Dominika Martoń-Jaroszewska udzieliła informacji  

o cyfrowym rozwoju oświaty w jednostkach samorządu terytorialnego – szkoleniach  

i doradztwie  dla kadry JST. Projekt roczny, realizowany w Ośrodku Rozwoju Edukacji. 

 9.10.2024 r. - Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Pani Agnieszka 

Księżopolska obszernie przedstawiła wstępny projekt techniczny pomieszczeń w budynku 

przy ul. Jana Pawła II i koszty dostosowania tegoż budynku do potrzeb MOPS-u; 

omówienie korespondencji skierowanej do Komisji. 

Radna Pani Klaudia Zasuwa Przewodniczący KOMISJI REWIZYJNEJ  

Komisja nie obradowała w okresie od 28 sierpnia do 23 października 2024 r. Jednocześnie 

mówczyni poinformowała, że najbliższe posiedzenie odbędzie się w poniedziałek 28 października 

o godzinie 1500.  

 

Radny Pan Dawid Wojda Przewodniczący KOMISJI BUDŻETU, ROZWOJU 

I OCHRONY ŚRODOWISKA 

 18.09.2024 r. - zaopiniowanie projektów uchwał na sesję nadzwyczajną Rady Miejskiej  

w Halinowie w dniu 19 sierpnia 2024 r.; 

 21.10.2024 r. - zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 23 października 2024 r.; 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował  

i poprosił o przegłosowanie przekazania skargi na działalność Burmistrza Halinowa do Komisji, 

Skarg, Wniosków i Petycji. Skarga mieszkanki Gminy Halinów dotycząca bezczynności oraz 

przewlekłość postępowania Burmistrza Halinowa – Pana Adama Ciszkowskiego oraz 
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zapewnienia właściwej i wystarczającej komunikacji autobusowej, polegającej na podjęciu przez 

Starostę Mińskiego w porozumieniu z Burmistrzem Halinowa rozmów z właściwymi władzami 

m. st. Warszawy lub ZTM, zmierzających do niezwłocznego przedłużenia linii nr 173 lub 704 do 

Michałowa i Okuniewa.  

Przed przystąpieniem do głosowania Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan 

Marcin Pietrusiński poprosił radnych o potwierdzenie obecności w systemie eSesja.   

Głosowanie nad przekazaniem skargi na działalność Burmistrza do Komisji skarg, 

wniosków i petycji 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

W wyniku głosowania: 

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Nieobecni podczas głosowania: Pani Katarzyna Goździewska, Pan Konrad Kawęcki. 

 

6. Sprawozdanie radnych z działalności Rady Powiatu Mińskiego 

 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek poinformował o złożonych wnioskach do budżetu na 

2025 rok dotyczących: 

 wykonania przebudowy ul. Kościelnej w Wielgolesie Brzezińskim na odcinku od drogi 

krajowej nr 92 do przejazdu PKP, stacja Cisie, I etap; 

 dalszej realizacji zadania dotyczącego przebudowy ul. Zabranieckiej w Okuniewie na 

odcinku od drogi wojewódzkiej 637 do granicy powiatu mińskiego; 

 dalszej regulacja stanu prawnego drogi powiatowej w miejscowości Chobot; 

 przebudowa 2 progów zwalniających przy ul. Wyszyńskiego, osiedle Budziska,  

w miejscowości Długa Szlachecka. Mówca dodał, że mowa jest o komunikacji, ponieważ 

teraz te progi są wykonane w taki sposób, że przewoźnicy nie chcą tą drogą przejeżdżać 

autobusami, dlatego, że są zbyt wysokie i szerokie; 

 dalszej przebudowie drogi powiatowej w miejscowości Mrowiska po regulacji stanu 

prawnego jak również w miejscowości Chobot; 

 przebudowy ul. Warszawskiej w Hipolitowie wraz z wykonaniem ścieżki pieszo-

rowerowej na odcinku od drogi krajowej nr 92 do pętli autobusowej ZTM w Hipolitowie; 

 przebudowy przepustu w miejscowości Wielgolas Duchnowski, droga w kierunku Kącka; 

 przebudowy dalszej drogi ul. Okuniewskiej w Halinowie, jak również uzgodnienie  

z zarządcą drogi nr 92, dawna Dwójka, do zamontowania sygnalizacji świetlnej, 

zapewniającej płynny i bezpieczny wyjazd i wjazd na drogę powiatową ul. Stołeczną  

w Józefinie; 

Sekretarz Halinowa wspomniał również o Konwencie Wójtów i Burmistrzów, który miał miejsce 

w dniu 3 października 2024 r. Mówca dodał, że w spotkaniu uczestniczył  Starosta Miński Pan 

Remigiusz Górniak, które dotyczyło tematów związanych z działalnością samorządu  

w najbliższym okresie. Następnie wspomniał o informacji jaka wpłynęła zarówno do Urzędu 

Miejskiego w Halinowie jak i do Zarządu Rady Powiatu Mińskiego odnośnie kwestii dzików. 

Ponadto mówca poinformował, że na ostatnim Posiedzeniu Zarządu Powiatu Mińskiego były 

omawiane sprawy funkcjonowania Poradni Psychologiczno-Pedagogicznych w Sulejówku  

i w Mińsku  Mazowieckim. Dodatkowo Sekretarz Halinowa powiedział, że zadanie dotyczące 

odcinka od ul. Zabranieckiej w Okuniewie w stronę Wołomina to jest w trakcie realizacji. Dodał, 

że nastąpiło otwarcie ofert i najkorzystniejsza oferta jest na kwotę 2 145 239,74 zł, firma PPHU  

w Stobiernej. Natomiast druga oferta była na kwotę ponad 2 700 000,00 zł, złożoną przez firmę 

STRABAG. Na chwilę obecną oferty są w trakcie sprawdzenia. Na koniec swojej wypowiedzi 

Sekretarz Halinowa poinformował, że w najbliższych dniach rozpocznie się przebudowa 

skrzyżowania ul. Stołecznej w Józefinie. Będziemy o tym informować na bieżąco poprzez 
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umieszczenie na stronie gminy Halinów, jak również przez oznakowanie na drodze, bo też taka 

była prośba mieszkańców, żeby wcześniej powiadomić, aby nie było problemu z dojazdem. 

 

Radny Rady Powiatu Pan Lesław Królak powiedział, że na najbliższej Komisji Budżetu będzie 

bardzo szczegółowo omawiane wszystkie te kwestie związane m.in. z inwestycjami, które są 

możliwe jeszcze do wykonania w tym roku dla gminy Halinów. Mówca zapewnił, że wszystkie 

sprawy idą w dobrym kierunku, na ta chwilę obecną  oczekujemy na  nowy budżet Powiatu 

Mińskiego na 2025 rok. 

 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski podziękował Radnym Powiatowym za ich ciężką 

pracę i zaangażowanie. Poinformował, że Gmina Halinów przygotowuje się do planowania 

budżetu na 2025 rok, a także konsultuje ze Starostą Mińskim oraz Wicestarostą wnioski do 

budżetu Powiatu Mińskiego. Mówca dodał, że Gmina Halinów liczy aby dwie inwestycje będące 

na etapie dokumentacji projektowej mogły znaleźć się w budżecie Powiatu Mińskiego. Pierwszą 

inwestycją jest ul. Warszawska w Hipolitowie czyli przebudowa i budowa ciągu pieszo-

rowerowego, natomiast drugą jest ul. Okuniewska od 3 Maja w kierunku Cisia. Burmistrz 

Halinowa poinformował o planowanym spotkaniu z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych 

Panem Michałem Serbinowskim wraz z Radnymi Powiatowymi dotyczącym omówienia 

koncepcji przebudowy drogi powiatowej ul. Warszawskiej w Hipolitowie. Mówca również 

wspomniał o spotkaniu z Wicetarostą Mińskim, dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych, 

Radnymi Powiatowymi oraz sołtysem Chobotu, które odbyło się przed zebraniem wiejskim  

w Chobocie. Podczas spotkania był poruszony temat budowy utwardzenia pobocza w Chobocie, 

ponieważ pas drogowy nie pozwala na pełnowymiarowy chodnik. 

 

Sołtys Mrowisk Pan Stanisława Dobosiewicz zadał dwa pytania: 

1. Na czym będzie polegała przebudowa drogi powiatowej w Mrowiskach i w Chobocie? 

2. Jakie prace będą wykonywane na drodze od Desna do Chobotu przez te „góry 

Chobockie”? 

Mówca poruszył kwestię mobilnych spotkań ze Starostą Mińskim Panem Remigiuszem 

Górniakiem, zadał pytanie czy spotkania będą nadal kontynuowane. Poprosił, żeby sołtysi byli 

powiadomieni o takiej wizycie Starosty Mińskiego.  

 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski powiedział, że jest wspólna inicjatywa Gminy 

Dębe Wielkie, Gminy Halinów i Starostwa Powiatowego aby budować drogę od Dębego 

Wielkiego, od Desna w kierunku Chobotu. Są założenia ze strony Starostwa Powiatowego, aby 

ująć w budżecie Powiatu Mińskiego wykonanie prac w ramach bieżącego utrzymania plus 

utworzenia koncepcji projektowej. Na koniec swojej wypowiedzi, mówca dodał, że taki wniosek 

został złożony do Rady Powiatu, wyraził nadzieję, że zostanie ujęty w budżecie.  

 

Radny Rady Powiatu Pan Lesław Królak w uzupełnieniu wypowiedzi przedmówcy dodał, że 

wszystko zależy od sytuacji finansowej, jaka będzie miała miejsce w Powiecie Mińskim. Mówca 

dodał również, że jeżeli chodzi o mobilne spotkania ze Starostą Mińskim, zapewnił, że pracę 

trwają aby takie spotkania były kontynuowane. Powiat Miński na bieżąco będzie informować 

sołtysów, kiedy ewentualnie takie spotkania będą miały miejsce oraz w których miejscowościach 

gminy Halinów.  

 

Radny Pan Marcin Sukiennik wyraził zadowolenie, że projekt modernizacji ul. Warszawskiej 

zostanie zrealizowany, złożył podziękowania radnym powiatowym, że pilotażują ten temat. 

Mówca wspomniał o piśmie od Starosty Powiatu odnośnie dzików, czy są jakieś konkretne 

rozwiązania.  
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Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek w skrócie odpowiedział, że jeśli będą zagrożone 

typowo tereny publiczne, to będzie możliwość razem z gminą odławiania tych zwierząt. Starosta 

Miński w tej kwestii ma dosyć duży problem, ponieważ z racji ASF tych zwierząt nie można 

wywozić poza teren gmin.  Z rozmów przeprowadzonych z Polskim Związkiem Łowieckim, oraz 

poprzez prawo łowieckie, Starosta Miński będzie zabiegał o dodatkowy odstrzał. Natomiast  

z informacji jakie zostały uzyskane wynika, że tam, gdzie są zabudowania w odległości nie 

mniejszej jak 500 m, takich odstrzałów się nie powinno się przeprowadzać, a w szczególności  

w  miejscach typowo publicznych. 

 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w uzupełnieniu wypowiedzi przedmówcy 

poinformował, że problem jest bardzo poważny i on nie dotyczy tylko gminy Halinów. Ten temat 

był poruszany na prawie każdym zebraniu sołeckim, mieszkańcy apelowali do władz gminy, żeby 

się tym zająć. Na szczęście do tej pory nic tragicznego się nie wydarzyło, poza tym, że te dziki 

dokonują zniszczenia pól rolniczych i działek prywatnych. Według gminy Halinów Starosta 

Miński ma stosowne podstawy prawne, żeby ten temat kompleksowo rozwiązywać. Zwrócił się z 

prośbą do Sekretarza Halinowa aby na najbliższym posiedzeniu Zarządu Powiatu ten temat 

bardziej stanowczo poruszył. Kończąc swoja wypowiedź powiedział, że chciałby aby na 

Konwencie Wójtów i Burmistrzów zaproponować  partycypację finansową w tym temacie, zdaje 

sobie sprawę, że niezadowolenie społeczne jest bardzo duże i uważa, że Samorząd powinien się 

zachować odpowiedzialnie, żeby nie doszło do żadnej tragedii. 

 

Radny Pan Jan Papis zwrócił się do radnych powiatowych w sprawie drogi powiatowej  

w Wielgolesie Duchnowskim tj. droga krajowa w kierunku Kącka. W ciągu tej drogi na rzece 

Mieni znajduję się most, który jest mostem tymczasowym od 50 lat. Mówca dodał, że ostatnio 

udało się przeprowadzić wizję lokalną z udziałem dyrektora Zarządu Dróg Powiatowym Panem 

Michałem Serbinowskim i stwierdził, że jest to najgorszy most w Powiecie Mińskim. Radny 

poprosił, aby poruszyć ten temat najbliższym posiedzeniu Zarządu Powiatu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński  o godz. 17:10 ogłosił 

przerwę. Obrady wznowiono o godz. 17:20.  

 

7. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2024-2035 – Druk Nr 63 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2024 rok – Druk Nr 64 

Projekty uchwał do druku nr 63 i 64 omówiła Skarbnik Halinowa Pani Agnieszka Ciszkowska.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Ochrony Środowiska Pan Dawid Wojda 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Radny Pan Marcin Sukiennik zwrócił się z pytaniem odnośnie ulicy Kolejowej  

w miejscowości Halinów, na jakim jesteśmy etapie, z projektu uchwały wynika, że przesunięte 

zostały środki na 2025 rok.   

Zastępca Burmistrza Pan Adam Sekmistrz powiedział, że gmina Halinów pozyskała 

dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego na projekt w formule zaprojektuj i wybuduj, niestety 

w dwóch przetargach nie zgłosił się żaden wykonawca do tej formuły. Na obecną chwilę Gmina 

Halinów jest na etapie ukończenia dokumentacji projektowej, która jest uzgadniana przez spółki 

kolejowe. Mówca dodał, że najpóźniej w połowie grudnia uda się  ogłosić przetarg. Termin 

realizacji prac do końca czerwca 2025 roku. 

Radny Pan Marcin Sukiennik zadał pytanie z czego wynika  przesunięcie środków  

w kwocie 800 000,00 zł.  
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Zastępca Burmistrza Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że część wydatków 

była w projekcie, a część jest poza projektem.  

Radny Pan Marcin Sukiennik zwrócił się z pytaniem odnośnie inwestycji sportowych, 

ponieważ był ogłoszony przetarg na tę halę pneumatyczną w Długiej Kościelnej, natomiast nie 

był jeszcze ogłoszony przetarg na boisko sztuczne w Długiej Kościelnej. Na jakim etapie jest to 

postępowania? 

 

Zastępca Burmistrza Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że przetarg na boisko będzie 

ogłoszony do końca października. Natomiast przetarg na halę pneumatyczną jeszcze nie jest 

rozstrzygnięty. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w uzupełnieniu dodał, 

że zabezpieczając środki na budowę hali pneumatycznej my jako Rada będziemy podejmować 

decyzję jaką ofertę należy wybrać w przetargu. W związku z tym zwrócił się z prośbą do 

Burmistrza Halinowa, aby przed podpisanie umowy zwołać posiedzenie z udziałem wszystkich 

radnych, by móc porozmawiać o funkcjonowaniu hali oraz na jakich zasadach i kto będzie 

pokrywał koszty związane z ogrzewaniem itd. Mówca wyraził nadzieję, że dzisiejsza uchwała 

zabezpiecza tylko i wyłącznie środki intencyjnie, a ostateczna decyzja będzie podjęta po 

wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski przychylił się do takich ustaleń, aby móc 

zorganizować wspólne spotkanie.   

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zwrócił się  

z pytaniem czy w planowanym budżecie jest zaplanowany wzrost czynszów, jeżeli chodzi  

o mieszkania komunalne? 

Zastępca Burmistrza Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że pracujemy nad nowymi stawkami, 

które będą obowiązywały od 1 stycznia 2025 roku.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poprosił  

o umieszczeniu logo herbu Gminy Halinów jako oznaczenie budynku publicznego.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Halinów na lata 2024-2035 – Druk Nr 63 wraz z autopoprawką 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za –  12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni podczas głosowania: Pani Katarzyna Goździewska, Pan Konrad Kawęcki. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2024 

rok – Druk Nr 64 wraz z autopoprawką 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  
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Nieobecni podczas głosowania: Pani Katarzyna Goździewska, Pan Konrad Kawęcki. 

 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Halinów na lata 2020- 2025” – Druk Nr 65 

 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Pan Adam Sekmistrz.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Ochrony Środowiska Pan Dawid Wojda 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Z powodu braku pytań do projektu uchwały Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan 

Marcin Pietrusiński zarządził głosowanie.  

Głosowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia „Wieloletniego 

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Halinów na lata 2020- 2025” – 

Druk Nr 65 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za –13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni podczas głosowania: Pani Katarzyna Goździewska, Pan Konrad Kawęcki. 

 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Budziska, gmina Halinów – Druk Nr 66 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Grabina, gmina Halinów – Druk Nr 67 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Grabina, gmina Halinów – Druk Nr 68 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Krzewina, gmina Halinów – Druk Nr 69 

Projekt uchwały od druku nr 66 do druku nr 69 omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan 

Adam Sekmistrz. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Ochrony Środowiska Pan Dawid Wojda 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. Mówca 

dodał, że wnioskodawcą nazwy Antosówka, ulicy w miejscowości Krzewina jest Pani Anna 

Jackiewicz, poprosił aby uzasadniła swój wybór. Podczas posiedzenia Komisji radni dyskutowali 

nad zasadnością nazw, jednak ostatecznie przychylili się do propozycji mieszkańców.  

 

Pani Anna Jackiewicz w swojej wypowiedzi uzasadniła propozycję nadania nazwy ulicy 

Antosówka. 

 

W trakcie dyskusji nad zaproponowaną nazwą Antosówka Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński wyraził swój sprzeciw w nadawaniu takich nazw ulic. 

Według mówcy Rada powinna nadawać nazwy upamiętniające osoby, wydarzenia. Rada powinna 

weryfikować proponowane przez mieszkańców nazwy ulic. Przewodniczący Rady zaapelował do 

radnych o powagę. 
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Głosowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Budziska, gmina 

Halinów – Druk Nr 66 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za –13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni podczas głosowania: Pani Katarzyna Goździewska, Pan Konrad Kawęcki. 

 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Grabina, gmina 

Halinów – Druk Nr 67 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za –13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni podczas głosowania: Pani Katarzyna Goździewska, Pan Konrad Kawęcki. 

 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Grabina, gmina 

Halinów – Druk Nr 68 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za –13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni podczas głosowania: Pani Katarzyna Goździewska, Pan Konrad Kawęcki. 

 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Krzewina, gmina 

Halinów – Druk Nr 69 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

 

W wyniku głosowania:  

za – 5, 

przeciw – 6, 

wstrzymujących się – 2. 

Uchwała nie została podjęta. 

Nieobecni podczas głosowania: Pani Katarzyna Goździewska, Pan Konrad Kawęcki. 

 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyznania pierwszeństwa w 

nabyciu nieruchomości położonej w miejscowości Brzeziny, zabudowanej budynkiem 

mieszkalnym, stanowiącym przedmiot najmu – Druk Nr 70 

(Projekt zdjęty z porządku obrad) 

 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie oceny aktualności studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego gminy Halinów – Druk Nr 71 

 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Ochrony Środowiska Pan Dawid Wojda 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 

gminy Halinów – Druk Nr 71 

 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni podczas głosowania: Pani Katarzyna Goździewska, Pan Konrad Kawęcki. 

 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia diet dla radnych Rady 

Miejskiej w Halinowie z terenu Gminy Halinów - Druk Nr 72 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia diet dla sołtysów 

sołectw z terenu Gminy Halinów – Druk Nr 73 

Projekty uchwał omówił Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski. 

Radni nie wnosili uwag do omawianych projektów uchwał. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia diet dla radnych Rady Miejskiej w Halinowie 

z terenu Gminy Halinów - Druk Nr 72 

 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 2. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni podczas głosowania: Pani Katarzyna Goździewska, Pan Konrad Kawęcki. 

 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia diet dla sołtysów sołectw z terenu Gminy 

Halinów – Druk Nr 73 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 2. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni podczas głosowania: Pani Katarzyna Goździewska, Pan Konrad Kawęcki. 

 

Reasumpcja głosowania projektu uchwały w sprawie ustalenia diet dla sołtysów sołectw  

z terenu Gminy Halinów – Druk Nr 73 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 
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wstrzymujących się – 0, 

brak głosu – 2. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni podczas głosowania: Pani Katarzyna Goździewska, Pan Konrad Kawęcki. 

 

W związku z pomyłką zaistniałą w głosowaniu nad projektem uchwały, za zgodą wszystkich 

rannych Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poprosił  

o ponowne zagłosowanie. 

 

18. Analiza oświadczeń majątkowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński przedstawił informacje 

podmiotów dokonujących analizy oświadczeń majątkowych radnych złożonych za 2023 rok. 

 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek przedstawił informacje podmiotów dokonujących 

analizy oświadczeń majątkowych burmistrza, zastępcy burmistrza, sekretarza gminy, skarbnika 

gminy, kierowników jednostek organizacyjnych oraz osób wydających decyzje administracyjne  

w imieniu burmistrza. 

19. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński w dniu 23 października 2024 roku o godz. 18:40 zamknął obrady VIII sesji Rady 

Miejskiej w Halinowie. 

 

 

 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

   Marcin Pietrusiński 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

    Ilona Borucka 

 

 

 

Wykaz załącznikówi do protokołu z obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu  

23 października 2024 roku: 

1. Załącznik nr 1 – zawiadomienie o VIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 23 października 

2024 roku. 

2. Załącznik nr 2 – lista obecności z obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu  

23 października 2024 roku. 

                                                 
1 Załączniki dostępne w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 


